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ACTA CONSELL ESCOLAR 
 

DATA: 23/11/22 
ASSISTENTS: M.A, R.P, MJ L, N.H, 

T.E, p.s, G.C, R.R,. 
 

Temes de la reunió 
1. Aprovació PGA 

2. Projecte Estratègic de Millora i PROA+6 

3. Reunions comissions consell escolar 

4. Precs i preguntes 

ACORDS PRESOS 
 
-Aprovació PGA: es va enviar una còpia de la PGA a tots els membres del Consell 

Escolar. Es pregunta si hi ha alguna pregunta, dubte o suggerència. Ningú té cap 

aportació, per la qual cosa, la PGA del curs 22/23 queda aprovada. 

-PEM i PROA: S’informa als assistents que estem elaborant el PEM amb els 

objectius, indicadors i activitats palanques que ens ajudaran a assolir l’objectiu 

principal del PROA, que és afavorir l’equitat educativa. Aquest PEM es posarà 

com a addenda del Projecte de Direcció. 

Pel que fa al PROA+ ja sabem que enguany rebrem una dotació de 9.891€. Les 

dues activitats que es duran a terme durant el curs amb aquesta dotació serà la 

reducció de part de les colònies escolars i el taller d’estudi Assistit. El grup 

impulsor serà la direcció del centre juntament amb les coordinadores 

pedagògiques. 

Totes les activitats del PROA+ quedaran doncs recollides a la PGA, al web i al 

PdD com a addenda. 

Pel que fa a les colònies doncs, la part subvencionada serà de 30€ pels alumnes 

de CM, CG, CS i 6è i de 21€ pels alumnes de CP. 

El nombre de bestretes totals rebudes és de 127 alumnes, que significa el 61% 



 
 
 
 
 
 
 
 
 

de l’alumnat. 

3. REUNIONS CONSELLS ESCOLARS 

Es determinen les comissions del consell escolar de la següent manera: 

-comissió de convivència: M.1., MJ.L, T.E., A.G., M.B. 

-comissió econòmica: M.A., R.P., MºRJ, R.R., N.H. 

-comissió menjador: M.A., R.P., N.D, E.R., G.C. 

S’acorda que la comissió de menjador es trobarà el proper 28 de novembre. 

La comissió econòmica es trobarà de cara al Gener, abans de fer el consell 

escolar per fer l’aprovació de la liquidació i del pressupost del 2023. 

De moment no veiem necessari que la comissió de convivència es trobi. 

Precs i preguntes.  

-la brigada de l’ajuntament vindrà a arreglar l’estructura de l’esquirol, ja que no 

ens entra per garantia 

-la reposició de sorra del sorral es farà durant les vacances de Nadal. 

-la presidenta de l’AFA pregunta a la regidora si han rebut correctament la 

instància per la subvenció. 

-es demana a la regidora que la brigada vingui a tapar els forats on es creu que 

hi ha nius de rates. 

-la regidora ens informa dels temes següents: el proper any la subvenció de 

l’AFA s’incrementarà en 200-300€ / l’Ajuntament repartirà a tots els alumnes 

l’agenda municipal de Nadal/ l’encesa de llums serà el 15 de Desembre per no 

consumir tanta energia i l’agenda el Boo es passarà per dos canals: l’escola i 

l’AFA. 

 


